
Zienswijze jacht haas en konijn. 

Geachte lezer, 

Bij deze gebruik ik graag de mogelijkheid om mijn zienswijze te geven op het voorgenomen besluit 

om de jacht verder in te perken. 

Zelf ben ik opgegroeid met de jacht en liep al vanaf mijn 14e jaar in het veld. En heb mijn 

jachtdiploma in 1987 gehaald. Woonachtig in de Achterhoek word je omringt door natuur waar ik 

echt van geniet. Ons jachtveld ligt midden in de Achterhoek en bestaat uit bos en bouwland, een 

mooie afwisseling wat ook verschillende soorten wild aantrekt. 

De reeën populatie hebben we zien toenemen in de jaren. Binnen ons jachtveld werken we aan 

verbetering van de leefomgeving voor wild door in samenwerking met de WBE verschillende stukken 

land in te zaaien met zaden voor diverse bloemen en planten.  

In ons gebied worden mountainbike paden aangelegd en we bemoeien ons intensief over hoe deze 

er komen te liggen. Dit alles om de wildstand goed op peil te houden. Als we er ons niet mee hadden 

bemoeid kwam er een tracé te liggen precies langs een drinkvijver en over een vossenburcht heen. 

Uiteraard doen we mee met de jaarlijkse wildtellingen in ons gebied. Deze zijn alleen maar 

nauwkeuriger geworden door het gebruik van een warmtebeeldcamera. Vandaag de dag kunnen we 

alleen maar constateren dat we een goede wildstand hebben van hazen en konijnen. Een stand die 

we goed kunnen staven met behulp van de huidige techniek. 

Wij zien de jacht als vrijwilligerswerk en met de huidige regelwetgeving en de plannen die er verder 

in de maak zijn wordt het wel erg moeilijk om dit allemaal te kunnen blijven doen in de toekomst. Dit 

heeft als gevolg dat er geen actief beleid wordt gevoerd om bepaalde wildstanden te bevorderen of 

juist in te perken daar waar nodig. Het gevolg zal dan zijn dat we een afnemende kwaliteit van de 

natuur zien waar illegale dumpingen ongemerkt kunnen blijven doorgaan, waar de bomen illegaal 

kunnen worden gekapt. En dat er een afkalvende diversiteit aan wild is te vinden in de natuur. 

De natuur die we met zijn allen proberen mooi en goed te houden. Waar mens en dier goed samen 

kan gaan zonder onnodige regelwetgeving van bovenaf opgelegd. Geef de lokale overheid met de 

regionale instanties meer autorisatie om dit beleid te bepalen, die staan immers wel dichter bij de 

realiteit van alle dag. En ga niet de haas en konijn beschermen. Dat is mijn zienswijze op uw 

voorgenomen besluit. 


